
Informacja Burmistrza ws działalności Przychodni 
przy ulicy Trzebnickiej

Informujemy że w związku z prowadzonymi rozmowami dotyczącymi świadczenia 
usług medycznych na terenie Obornik Śląskich odbywającymi się przy udziale 
Burmistrza Obornik Śląskich Pana Sławomira Błażewskiego, Pani Ewy Gryzy Prezesa 
Ewa-Med sp. z o.o. oraz Pana Macieja Jagody Prezesa Multi-Med Sp. z o.o. firmy 
porozumiały się dzięki czemu usługi medyczne będą świadczone bez żadnych 
przerw oraz w dotychczasowym zakresie. fot. UM Oborniki Śląskie
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